

# **8D7N** 大家 一 一 呼和浩特 / 辉腾锡勒草原 / 乌兰哈达火山/鄂尔多斯/响沙湾莲花度假中心

INNER MONGOLIA - HOHHOT / HUITENGXILE GRASSLAND / WULANHADA VOLCANO GEOPARK/DALAD BANNER/XIANGSHA BAY

Tour Code: CVA-2





## 特别赠送 SPECIAL GIFT

-蓝色贵宾哈达1条 ·蒙古族特色小礼物 ONE PIECE OF BLUE VIP HADA MONGOLIA CHARACTERISTIC SMALL GIFT





Wulanhada Volcano Geopark 乌兰哈达火山地质公园



沙漠入鱼响沙湾壁龙岛度很中心 Special Upgrade Whistling Dune Bay Lotus Resort

行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.





## 精简行程

## 第一天 | 启程 | オ 中转 | オ 呼和浩特 | (机上用餐)

- ☑ 乘内陆航班飞往呼和浩特
- ☑ 抵达呼和浩特送酒店办理入住

## 第二天

### 呼和浩特 🖨 (110公里) 辉腾锡勒草原 (早/午/晚)

- ☑ 辉腾锡勒草原
- ☑ 草原迎宾酒仪式
- ☑ 黄花沟地质公园
- ☑ 草原篝火晚会 (天气原因取消无费用退理)

## 第三天

## 辉腾锡勒草原 🖨 (110公里) 乌兰哈达火山地质公园 🖨 (220公里) 呼和浩特 (早/午/晚

- ☑ 观草原日出 (自愿观赏视天气而定)
- ☑ 乌兰哈达火山地质公园
- ☑ 火山服拍照打卡
- ☑ 夜游脑包网红村

## <mark>第四天</mark> 呼和浩特 🖨 (180公里) 响沙湾 <sub>(早/午/晚)</sub>

- ☑ 响沙湾莲花度假中心
- ☑ 观沙海日落(自愿观赏)
- ☑ 晚上观星(自愿观赏)
- ☑ 篝火晚会狂欢夜

#### 第五天

### 响沙湾 🖨 (70公里) 鄂尔多斯 📵

- ☑ 观沙海日出(自愿观赏)
- ☑ 仙沙岛(杂技表演、轨道自行车、全地形车等)
- ☑ 悦沙岛(鄂尔多斯婚礼、观光火车、骑骆驼等)
- \* 仙沙岛及悦沙岛个别项目对年龄及身体条件有一定要求, 如不能参加单项无法退费。

#### 第六天

## 鄂尔多斯 🖨 (70公里) 成吉思汗陵

🖨 (260公里) 呼和浩特

(早/午/晚)

- ☑ 成吉思汗陵(含电瓶车)
- ☑ 康巴什新区 (成吉思汗广场、蒙古象棋广场)

#### 第七天

#### (早/午/晦

- ☑ 内蒙古昭君文化博物院(周-闭馆)
- ☑ 大召寺

呼和浩特

- ☑ 塞上老街
- ☑ 宽巷子小吃街

#### 第八天

#### 呼和浩特 オ中转 オ 吉隆坡

(早/机上用餐

#### 观光景点:

## 呼和浩特

- 内蒙古昭君文化博物院 又称"青冢",是史籍记载和民间传说中汉朝明妃王昭君的墓地。昭君墓坐落于内蒙古自治区呼和浩特市南郊九公里大黑河南岸,始建于公元前的西汉时期,夯筑而成。墓体状如覆斗,高达33米,底面积约13000平方米,距今已有2000余年的悠久历史,是中国最大的汉墓之一。
- ◆ 大召寺 是中国内蒙古呼和浩特玉泉区南部的一座大藏传佛教寺院,属于格鲁派( 黄教)。辉煌的召庙建筑、珍贵的文物和艺术品,以及神秘的恰木舞蹈和佛教音乐 ,构成了大召独特的"召庙文化"。

## 乌兰哈达火山地质公园

◆ **乌兰哈达火山** - 位于内蒙古中部,乌兰察布市察哈尔右翼后旗乌兰哈达苏木境内, 距北京仅420公里。公园面积65.9平方公里,集聚着草原火山群、熔岩地貌及堰塞湖 景观,被誉为天然的"火山博物馆"。

## 乌兰察布

- ◆ **辉腾锡勒草原** 辉腾锡勒草原是世界上保持最完好的典型的高山草甸草原之一,平均海拔2100M,面积600KM²,植被覆盖率80%~95%。辉腾锡勒草原上天然湖泊星罗棋布,素有"九十九泉"之称。
- ◆ **黄花沟地质公园** 黄花沟地质公园是一道蜿蜒的山谷。是自治区范围内较稀有、典型的地质遗址,也是远古冰川遗迹,在地壳运动中,由于地表的扭曲,断裂而形成。

## 响沙湾

◆ **响沙湾莲花度假中心** - 国家5A级旅游景区,是集观光与休闲度假为一体的综合型的 沙漠休闲景区。"我是一粒沙"-这是每位响沙湾人迎接每一位远道客人的第一句心 语。"一粒沙世界"-这是每位响沙湾人与宾客融为一体的溶于大自然的自由自在的 神仙般的永无止境的欢乐境界。

### 鄂尔多斯

◆ 成書思汗陵 - 是蒙古帝国第一代大汉成吉思汗的衣冠冢,位于内蒙古自治区鄂尔多斯市伊金霍洛旗草原上。由于蒙古族盛行"密葬",所以真正的成吉思汗陵究竟在何处始终是个谜。



✓ 7早餐/6午餐/6晚餐 风味餐:

★ 莜面特色

★ 手把肉风味

★ 烧麦风味

★ 鄂尔多斯风味

★ 涮羊肉风味

## 

酒店住宿(7晚)

✓ 呼和浩特瑞雅青城酒店或同级

x4晚

✓ 草原豪华蒙古包或同级

x1晚

✓ 响沙湾莲花度假中心或同级

x1晚

✓ 鄂尔多斯铁牛国际或同级

x1晚

自费项目: 1. 草原骑马: 3个景点(景点参考:远眺黄花沟、敖包山、牧民家,接待中心不同景点略有不同)【人民币 380 /人】 2. 诈马宴特色餐【人民币 398元 /人】

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。









**D3** 

**D**5

## **SCHEDULE**

**DEPART TRANSIT** ₹ HOHHOT

(MOB)

- ☑ Domestic flight to HOHHOT
- ☑ Check in hotel after the arrival HOHHOT

## **HOHHOT** (110km) **HUITENGXILE GRASSLAND**

- ☑ Huitengxile Grassland
- ☑ Mongolia Grassland welcome wine ceremony
- ☑ Huanghuagou Pasture Scenic Area (Sightseeing train)
- ☑ Campfire Party eather reasons, the cost will not be refund)

#### **HUITENGXILE GRASSLAND** (110km) WULANHADA **VOLCANO GEOPARK** (220km) HOHHOT

- ☑ Watch Sunrise on the Grassland (Subject to Weather)
- ✓ Wulanhada Volcano Geopark
- ☑ Volcanic Suits Photograph
- ✓ Night tour in Naobao Village

## **HOHHOT** (180km) WHISTLING DUNE BAY

- ☑ Whistling Dune Bay (XIANG SHA WAN)
- ☑ Watch Sunset on the Grassland (Subject to Weather)
- ✓ Stargazing at Night (Subject to Weather)
- ☑ Bonfire Party Carnival Night

### WHISTLING DUNE BAY 🛱 (70km) ORDOS

(B/L/D)

- ☑ Watch Sunrise on the Grassland (Subject to Weather)
- ☑ Xiansha Island (Acrobatics, track bikes, ATVs, etc.)

(Ordos wedding, sightseeing train, camel ride, etc.)

\* Individual events on Xiansha Island and Yuesha Island have certain requirements on age and physical condition. If you can't participate in individual events, you will not be able to refund.

#### ORDOS 🛱 (70km) D<sub>6</sub> **MAUSOLEUM OF GENGHIS** KHAN (260km) HOHHOT (B/L/D)

- ☑ Mausoleum of Genghis Khan (Include buggy car)
- ☑ Kangbashi New District

## **НОННОТ**

D8

(B/L/D)

☑ Zhaojun Museum (Closed on Monday)

- ☑ Dazhao Temple
- ☑ Saishang Old Street
- ☑ KuanXiangZi Food Street

HOHHOT T TRANSIT **KUALA LUMPUR** (B/MOB)

#### **TOURIST ATTRACTIONS:**

## **HOHHOT**

- Inner Mongolia Zhaojun Cultural Museum also known as the "Green Tomb", is the cemetery of Wang Zhaojun, the Ming concubine of the Han Dynasty, according to historical records and folklore. Zhaojun's Tomb is located on the south bank of the Dahei River, nine kilometers south of Hohhot City, Inner Mongolia Autonomous Region.
- **Dazhao Temple -** It is a large Tibetan Buddhist temple in the south of Yuquan District, Hohhot, Inner Mongolia, China. It belongs to the Gelug Sect (Yellow Sect).

## WULANHADA VOLCANO GEOPARK

Wulanhada Volcano - Located in the central part of Inner Mongolia, within Ulanhada Sumu, Chahar Right Back Banner, Ulangab City, only 420 kilometers away from Beijing. The park area is 65.9 square kilometers, which gathers grassland volcanoes, lava landforms and barrier lake landscapes, is known as the natural "volcano museum".

#### **ULANQAB CITY**

- **Huitengxile Grassland** is one of the most well preserved typical alpine meadow grasslands in the world, with an average elevation of 2100m and an area of 600 kilometers 2, The vegetation coverage rate ranges from 80% to 95%.
- Huanghuagou Pasture Scenic Area is a winding valley. It is a rare and typical geological site as well as a relic of ancient glaciers in the autonomous region. It was formed during crustal movement due to surface distortion and fractures.

#### WHISTLING DUNE BAY LOTUS RESORT

Whistling Dune Bay (Xiangshawan) - National 5A Class Tourist Scenic Area, is a large comprehensive desert leisure scenic area integrating sightseeing and leisure vacation. "I am a grain of sand" - this is the first heart of every Xiangsha Bay people to greet every distant visitor. "A grain of sand world"- this is the endless joyous realm of every Xiangsha Bay people and guests, which is a free and free fairy in nature.

## **ORDOS**

Mausoleum Of Genghis Khan - the first generation of Genghis Khan in the Mongolian Empire. Mausoleum of Genghis Khan is a scared place and 'the general God of all Mongolia'.



7 Breakfast / 6 Lunch / 6 Dinner

#### Special Cuisine:

- ★ Features Of Noodles
  - Ordos Flavor
- ★ Hand-Grilled Meat Flavor
- ★ Shabu-Shabu Mutton Flavor
- ★ Shaomai Flavor



#### **HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)**

- ✓ Raya Hohhot Hotel Ör Similar
- ✓ Grassland Business Yurt Or Similar
- ✓ Whistling Dune Bay Lotus Resort Center Or Similar
- ✓ Ordos Tieniu Phoenix Hotel Or Similar

- X 4 Nights
- X 1 Night
- X 1 Night
- X 1 Night

Optional Tour: 1. RIDING HORSES: Included 3 attractions (Attraction may subject to change: Huanghuagou Pasture Scenic Area (Outlook) + Aobao Mountain + Herdsman's Home) [RMB 380 /PAX] 2. The Jewel In The Crown Of Mongolian Food Culture - Horse Feast [RMB 398 /PAX]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice. Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

# · 内蒙古 INNER MONGOLIA ·



货币 Currency	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate	10 CNY = MYR 6.50 10 元 = 马币 6.50 "Subject to currency of the day" "以当天[李为准"	拨号代码 Dial Code	China : +86 中国 : +86
电压 Voltage	Voltage - almost always 220 V 电压 - <b>220</b> 伏特	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与 <b>马来西亚</b> 时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather	Spring 春季       Summer ?         3月 – 5月       6月 – 8月         Mar to May       Jun to Aug         25℃ ~ 3℃       30℃ ~ 19°	9) S S	witumn 秋季  月 – 11月  12月 – 2月  ep to Nov  Dec to Feb  4℃~3℃  *Subject to weather of the day* *以当天气银告为推
飞机型号 Aircraft Type	Boeing 737-800		
Departure Da 出发日期: Tour Fare:	ate:	Flight: 航班行程: Airport Tax & Fue	el Surcharge:
团费: Tipping: 小费:		机场税及燃油附加 Agent Collection 旅行社代收费:	四费:
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险: TOTAL:	
	GD Partner:	总数:	